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Stavanger Seilforening 
Referat fra styremøte og strategimøte 13.11.2022 

Skipperstuen kl 12- 18:00 

  

  

Til stede:       Finn Eide, Marit Hagland, Einar Cederløv, Ståle Hanssen, Ann-Kristin Hansen, 

Frank Billingstad og Lars Ole Gudevang 

  

Forfall:  Ingen          

 

 

Følgende saker ble behandlet: 

  

Sak 42/22      Godkjenning av referat fra styremøte 04.10  
 

Vedtak: Referat ble godkjent. 

 

 

Sak 43/22 Rapport fra driften og regnskap pr. 11.11. 

 

• Regnskap pr. 11.11.22 

• Jollehus påbygg status 

o Etter å ha vurdert diverse alternativ fortsetter vi med plan om å bygge på ca 

30m2 i retning NV for å forbedre garderobefasilitetene. 

• EM 2023 status 

o Komite jobber videre og har fått på plass noen viktige posisjoner. Styret 

påpeker viktigheten å jobbe for å sponsorer. 

• Vinteropplag 

o Ble raskt fullbooket. Kan vurdere å kjøpe 10 nye krakker 

 

 

Styret tok regnskap og rapport til etterretning. 
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Sak 44/22 Foredrag, Kyrre Sandven, daglig leder Brodd Fotball 

 

Kyrre Sandven presenterte “Fotball fenomenet på Midjord” med fokus på hvordan de har løst 

det økonomisk for å kunne bygge et stort flott anlegg på Midjord.  

 

Vedtak: 

Styret takket for foredragetet og lot seg inspirere til å tenke stort på Sølyst.  

 

 

Sak 45/22 – Forslag til budsjett 2023 

 

Forslag til budsjett 2023 ble sendt ut til styret i forkant av møtet. 

 

Vedtak: 

Styret ønsket at budsjett 2023 ble oppdatert på bakgrunn i siste versjon av regnskap 2022 for 

deretter å bli sendt til styret i god tid før neste styremøte. 

 

 

 

Sak 46/22 Langtidsplan/ strategi 

 

• Gjennomgang og diskusjon av langtidsplan slik den foreligger i dag. Bygningsmasse på 

Sølyst, status og muligheter ble særlig diskutert i lys av manglende garderobe fasiliteter 

for store arrangement/ gjesteseilere og undervisningslokale. Forslag til endringer diskutert 

og notert. 

• Diskusjon rundt økonomisk støtte til regattaseilere. DL presenterte varianter av 

økonomisk støtte slik andre klubber i Norge har.  

• Youssef presenterte sine fremtidstanker om SS og særlig jolleseiling, med klar visjon om 

at vi kan og bør bli større på jolleseiling. 

 

Vedtak: 

• Styret ønsket oppdatert langtidsplan basert på diskusjon til neste styremøte 
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• Styret ønsket forslag til økonomisk støtte til regatta seilerne til neste styremøte 

• Styret takket Youssef for et inspirerende foredrag om hans visjon for SS 

 

 

Sak 47/22 Sammenslåing av Gandsfjorden,1928 og SS? 

 

• Saken ble utsatt til neste styremøte 

 

 

Sak 48/22 - Neste styremøte 

 

• 13. des med foreløpig agenda 

o Budsjett 2023 

o Priser 

o Handlingsplan 2023 

o Langtidsplan 2020-30 

o Organisasjonshåndbok  

o Årsmøte dato 

 




